

ECN no. : Darfon-ECN-17001

TO : All Customer	FM : Darfon Electronics Corp.
ATTN :	
FAX :	DATE : 2019/11/01
SUBJ : SPN/H/S Material Adjustment (材料變更)	

Description of Change

The purpose of this notification is to inform you that Power Inductor SPN/H/S series will be adjust material(SOLDER/ EPOXY) due to provide more stable and better quality products.

為了提供更穩定質量更好的產品，功率電感 SPN / H / S 系列將調整材料(錫/膠水)，特此通知。

Reason for Change

Darfon is dedicated to providing top quality and reliable products for our valued customers.

達方致力於為我們尊貴的客戶提供最優質和可靠的產品。

Due to due to provide more stable and better quality products ,Power Inductor SPN/H/S series will be adjust material(SOLDER/ EPOXY) as below. All changes are fully verified internally and conform to the original specifications . Thanks for your understanding !

由於要提供更穩定，質量更好的產品，功率電感器 SPN / H / S 系列將如下調整材料 (SOLDER / EPOXY)。所有更改均在內部進行了全面驗證，並且符合原始規格。感謝您的理解 ！

		Before		After	
材質名稱	材質/規格	供應商	型號	供應商	型號
SOLDER(錫)	LEAD-FREE SOLDER	賢昇	PF604	千島	107H
EPOXY(膠水)	EPOXY RESIN ADHESIVE	紹惠	S3668	度光	DA-1001BK

Description of Specifications

NA

Disposition

Prepared by :

Josh Wong 11/19

Approved by :

W-H

Customer Acceptance (pls sign and return to Darfon)

Customer by : _____

註：一個月內客戶端未回覆視同同意變更內容